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 PROTOKÓŁ Nr  2/2024 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 21 maja 2024 roku o godz. 9:00 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Waldemar Trelka            - Przewodniczący Zarządu 
2. Krzysztof Murawski       - Członek Zarządu 
3. Krzysztof Kozera             - Członek Zarządu 
4. Anna Rogulska                 - Członek Zarządu 
5. Elżbieta Zasada                - Członek Zarządu 
 
oraz 
Joanna Wontorska               -  Skarbnik Powiatu 
Rafał Czajkowski                 -  Sekretarz Powiatu 
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powitał członków Zarządu, następnie poprosił o 
przyjęcie porządku obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Informacja Pani Joanny Pionki, dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży, dotycząca Działu Ginekologii i Położnictwa z Opieką 
nad Noworodkiem”. 

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2024 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w 

Radomiu  w sprawie wydania opinii dotyczącej ustalenia przebiegu drogi wojewódzkiej 
nr 733. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2024 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w 

Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o 1.588.738,26 
złotych z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Remont drogi powiatowej nr 3513W Nowe 
Zawady – Bierwce oraz 3514W Wierzchowiny – Lisów – gmina Jedlińsk”. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2024 Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie 

wydania opinii niezbędnej do uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej dla „Budowy drogi gminnej ul. Taczowskiej w Radomiu na odcinku od ul. 
Milejowickiej do ul. Kleeberga”. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w 

Radomiu  w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie planu dochodów budżetowych na 
2024r. Domu Pomocy Społecznej w Jedlance w dziale 852, rozdziale 85202 §0960  o 
kwotę 1.000zł. z jednoczesnym zwiększeniem planu wydatków o w/w kwotę w dziale 
852, rozdziale 85202 §4210. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w 

Radomiu  w sprawie wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych, 
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wyeksploatowanych, nienadających się do dalszego użytkowania składników majątku 
ruchomego stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu 
Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Krzyżanowicach. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Radomiu w sprawie przeniesienia środków między zadaniami w Planie finansowym  
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2024 rok. 

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Radomiu w sprawie kontynuacji przez  Powiat Radomski programu „Aktywny 
samorząd” bez używania w nazwie „pilotażowy” i wyznaczenia Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Radomiu do realizacji w/w programu finansowanego ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Radomiu w sprawie przesunięcia między paragrafami klasyfikacji budżetowej Domu 
Pomocy Społecznej w Jedlance w rozdziale 85202 – Domy pomocy społecznej, w łącznej 
kwocie 403.500 zł. na zadanie inwestycyjne pod nazwą: „Dostosowanie budynku 
mieszkalnego nr 1 DPS w Jedlance do przepisów przeciwpożarowych”. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2024 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie czynności zmierzających do 
ogłoszenia kolejnego przetargu na zbycie lokali mieszkalnych w Chwałowicach za cenę 
obniżoną np.: o 30%. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2024 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych, 
stanowiących własność Powiatu Radomskiego, mających uregulowany stan prawny w 
księdze wieczystej KW Nr RA1L/00048532/5, prowadzonej przez Sąd Rejonowy w 
Lipsku IV Wydział Ksiąg Wieczystych, położonych w miejscowości Chwałowice gmina 
Iłża. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2024 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia 

dochodów i wydatków w Zespole Szkół  im. J. Śniadeckiego o 34.872 złote z 
przeznaczeniem na pokrycie studiów podyplomowych dla trzech nauczycieli na kierunku 
„Oligofrenopedagogika z terapią autyzmu” oraz jednego nauczyciela na kierunku 
„Logopedia”. 

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2024 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

wydatków na 2024 rok w Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach o łączną kwotę 
15.000 zł. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2024 Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie 

powierzenia Gminie Przytyk zadania z zakresu kultury w 2024 roku. 
 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2024 Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie 

zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu w rozdziale 92113 centra kultury i 
sztuki, o kwotę 18.000 zł z przeznaczeniem na realizację zadania „Wydawanie 
czasopisma „Radomskie24 / Kultura – Region – Samorząd” oraz utrzymanie portalu 
internetowego „Radomskie24.pl”. 
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17. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2024 Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie 

zatwierdzenia przez Zarząd Powiatu Radomskiego rocznego sprawozdania finansowego 
Powiatowego Instytutu Kultury w Iłży za rok obrotowy 2023. 

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 40/2024 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań w zakresie zdrowia 
publicznego na rok 2024 w ramach „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla 
Powiatu Radomskiego na lata 2024-2027” oraz powołanie Komisji Konkursowej do 
przeprowadzenia postępowania. 

 
19. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2024 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zwiększenia planu wydatków na rok 2024 w Starostwie Powiatowym w Radomiu w 
Dziale750 Rozdziale 75020 o kwotę 101.000 zł 

 
20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wskazania Członków Zarządu do 

dokonywania czynności prawnych związanych z zaciąganiem kredytów bankowych 
i pożyczek oraz udzielaniem pożyczek, poręczeń i gwarancji. 

 
21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany planu finansowego dla 

wydzielonego rachunku środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 
 
22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie wydatków budżetu 

Powiatu na 2024 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 

 
23. Sprawy różne: 

 oświadczenie Nadleśnictwa Marcule w sprawie wydania nieruchomości zajętej pod 
drogę powiatową nr 3554W położoną w obrębie 0026 Seredzice, gm. Iłża, pow. 
Radomski,  
 

 decyzje Starosty Radomskiego (GKN-II.683.200.2022.JL, GKN-II.683.217.2022.JL) 
w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości położone w 
Wojciechowie, Kozłowie gm. Jastrzębia, która przechodzi z mocy prawa na własność 
Powiatu Radomskiego z przeznaczeniem pod rozbudowę drogi powiatowej 
Wojciechów – Kozłów – Rajec Szlachecki wraz z budową ścieżki rowerowej na terenie 
gm. Jastrzębia,  

 
 decyzja Starosty Radomskiego (BA.6740.538.2024.KS1) zatwierdzająca projekt 

zagospodarowania terenu oraz projekt architektoniczno – budowalny i udzielająca 
pozwolenia na przebudowę skrzyżowania przy szkole w Wierzchowinach, gm. Jedlińsk, 

 
 pismo Burmistrza Jedlni – Letniska (RIGP.6720.8.2021) w sprawie przedłożenia do 

zaopiniowania i uzgodnienia projekt studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Jedlnia – Letnisko wraz z prognozą 
oddziaływania na środowisko, 

 
 pismo Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości (GKN-

II.683.668.2023.JL) w sprawie ustalenia wysokości należnego właścicielom 
odszkodowania za grunt położony w miejscowości Seredzice gm. Iłża przejęty na 
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potrzeby rozbudowy drogi powiatowej nr 3554W relacji granica województwa – 
Seredzice – Iłża.  

 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2  porządku obrad – Informacja Pani Joanny Pionki, 
dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży, 
dotycząca Działu Ginekologii i Położnictwa z Opieką nad Noworodkiem”. 
 
Poproszono na posiedzenie panią Joannę Pionkę Dyrektor Szpitala w Iłży oraz Dyrektor 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joannę Czerwińską. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej 
Szpitala w Iłży, Działu Ginekologii i Położnictwa z Opieką nad Noworodkiem. Oraz 
omówienie obecnej sytuacji i perspektyw związanych z tym oddziałem w szpitalu w Iłży. 
 
Dyrektor SPZZOZ-Szpital w Iłży Joanna Pionka powiedziała, że Oddział Ginekologiczno 
Położniczy szpitala składa się z 26 łóżek, 14 łóżek są tzw. łóżka położnicze, pozostałe 12 
ginekologiczne. Od 2010 roku do chwili obecnej spada ilość porodów, za rok 2022 było 149, 
za 2023 było 121, w styczniu tego roku 8 , w lutym 2,w marcu 10, w kwietniu 9. Problem jest 
niesamowity i to nie dlatego, że pacjentki uciekają. Powiedziała, że pozwoliła sobie na 
wystąpienie do ościennych szpitali jak jest u nich z porodami i tak np. szpital w Ostrowcu ma 
356 porodów rocznie z 779 jakie były w 2014 roku, Radomski Szpital Specjalistyczny jest to 
480 porody rocznie, Mazowiecki Szpital Specjalistyczny jest to 1352 porody rocznie. Poprosiła 
również o liczbę pacjentek zamieszkałych na terenie miasta i gminy Iłża, które być może mogły 
trafić do szpitala w Iłży a trafiły do ościennych szpitali. W ubiegłym roku było to 5 pacjentek 
w Mazowieckim Szpitalu, 2 pacjentki w szpitalu w Ostrowcu Św. Oznacza to, że następuje 
deficyt porodów ze względu na demografię . Osoby młode inaczej w chwili obecnej podchodzą 
do życia do posiadania dzieci, wiążą to z kosztami z wychowaniem. Wobec powyższego nie 
widzi możliwości utrzymania tego oddziału w tym samym profilu, w którym istnieje, ze 
względu na to, że wykonanie planu za rok poprzedni był 69,59% na noworodkach a na 
ginekologii i położnictwie bez porodów 73%. W 2022 roku noworodki 68% , ginekologia i 
położnictwo 41-46%. Są wymagania standardowe, w tym momencie jest opracowywane nowe 
rozporządzenie Ministra Zdrowia w sprawie  standardu porodowego dla pacjentek. Gdzie ma 
być wymóg znieczuleń do porodów. W tym momencie szpital może świadczyć takie usługi, ale 
nie musi. Jeśli wejdzie nowe rozporządzenie to szpital, który nie będzie świadczył takich usług, 
będzie dostawał dodatkowe kary, a tego sobie nie wyobraża. Żeby spełniać te wymagania, 
należy mieć zespół anestezjologiczny, a przy ilości porodów 8, 10 nawet 20 miesięcznie to się 
nie zbilansuje, nie ma takiej możliwości. Koszt pracy godziny lekarza  anestezjologa to jest 
ponad 200 zł, a pielęgniarki od 50-80 zł, a za poród otrzymują 2.000 zł, który może trwać dzień, 
dwa dni i dwie godziny. Wykorzystanie łóżek za ten kwartał na położnictwie wynosi 9,81%, 
natomiast za tamten rok 34,78%, za 2022 rok niecałe 30%, za 2021 rok 25,42%. Następnie 
omówiła przychody i koszty bezpośrednie jak się mają od 2021 roku do chwili obecnej 
Oddziału Ginekologiczno Położniczego. W 2021 roku  przychód Oddziału Ginekologiczno 
Położniczego wraz z porodami było to 2.948.878,98 zł, koszty bezpośrednie 2.776.363,94 zł, 
koszty pośrednie 1.315.893,08 zł , wynik ujemny -1.143.378,04 zł. W 2022 roku przychód 
3.932.976,65 zł, koszty bezpośrednie 3.510.807,46 zł , koszty pośrednie 1.792.231,97 zł  wynik 
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ujemny -1.370.062,78 zł, rok 2023 przychód 3.371.551,26 zł, koszty bezpośrednie 
3.592.637,42 zł, koszty pośrednie 1.697.022,19 zł , wynik ujemny -1.918.108,35 zł. Przychód 
za kwartał tego roku tj. 781.969,92 zł, koszty bezpośrednie 1.044.433,04 zł , koszty pośrednie 
364.816,27 zł, wynik ujemny -627.279,39 zł. Powiedziała, że rozporządzenie o świadczeniach 
gwarantowanych z zakresu leczenia szpitalnego jak i opieki koordynowanej dotyczącej 
porodów mówią o obsadzie. Bez względu na to czy mają pacjentki na oddziale czy do porodu, 
musza mieć zapewnioną obsadę  lekarską i pielęgniarską. Oznacza to, że na odcinku 
ginekologicznym musi być odrębna obsada położnicza, odrębna na odcinku położniczo-
noworodkowym, w sali porodowej i jeszcze w godzinach dziennych jest to pielęgniarka 
oddziałowa, położna oddziałowa. To samo dotyczy obsady dyżurów nocnych. Oprócz tego 
muszą mieć zapewnioną obsadę anestezjologiczną. Myślenie o przekształceniu tego oddziału i 
rozszerzenie działalności to co jest w tym momencie finansowane in vitro, w ich przypadku 
raczej nie wchodzi pod uwagę. Przede wszystkim dlatego, że nie mają swojego laboratorium, 
mają podwykonawcę ALAB. Żeby ściągnąć zespół, który by się tym zajął będzie potrzebna mu 
większa powierzchnia i diagnostyka, której nie posiadają i nie są w stanie sami tego 
zorganizować. Dodała że odkąd jest dyrektorem starała się pozyskać osoby do pracy na ten 
oddział. Pozostał jeden nowy, młody lekarz, który pracuje. Lekarze, którzy pracują w dużych 
szpitalach boja się pracować w szpitalach na pierwszym poziomie referencyjnym, dlatego, że 
pełnią samodzielnie dyżury. Są jedynymi lekarzami ginekologami na dyżurach, wiec 
wykonanie zabiegu czy postawienie diagnozy spoczywa na nich. Powstaje dużo powikłań, na 
szczęście nie było takich problemów. 
 
Członek Zarządu Krzysztof Kozera powiedział, że co do tych informacji to sytuacja jest 
niepokojąca. Dziś nie jest jeszcze mowa o likwidacji Oddziału czy jakiejś reorganizacji, ale 
dzisiejsze informacje służą, aby w najbliższym czasie podjąć decyzję co dalej, bo strata jest i 
nawet w kontekście I kwartału jest to prognoza niepokojąca, że może być jeszcze większa 
strata. O tendencji mniejszej ilości porodów to wszyscy wiedzą i o tym się mówi, jest ich mniej 
w skali całego kraju. Jeśli chodzi o szpital w Iłży i ten oddział w przeszłości cieszył się on dużą 
renomą, ze względu na lekarzy pracujących, na to, że wszystkie czynności związane z porodami 
przebiegały prawidłowo, ani w przeszłości ani obecnie nie zdarzały się przypadki komplikacji 
czy zgonów. Oddział ten cieszy się dobrą opinią, ale sytuacja jest trudna. Trzeba się zastanowić 
co zaproponować, żeby była lepsza sytuacja finansowa z usług. Wspomniał, że jakiś czas temu 
rozmawiali o Ortopedii Dziecięcej, ponieważ maja w Pionkach ortopedów, którzy tam 
świadczą usługi, które przynoszą korzyści, tutaj mają dwie sale operacyjne. Od roku są 
rozważane i analizowane te problemy i możliwości ich rozwiązania. Zapytał jaka jest sytuacja 
w Poradniach jeśli chodzi o pacjentki, które trafiają bądź nie trafiają do szpitala?. Bo jeśli jest 
sporo pacjentek w poradni, a potem one nie trafiają do szpitala to jest to symptom,  nad którym 
nie ma co ubolewać bo i tak z tego nic nie będzie. Jeśli nie ma pacjentek ani w poradni ani w 
szpitalu to jest sytuacja jasna. Druga rzecz, to co z personelem?. 
 
Dyrektor SPZZOZ-Szpital w Iłży Joanna Pionka odpowiedziała, że jeśli chodzi o pierwsze 
pytanie dotyczące rozszerzenia działalności z zakresu ortopedii dla dzieci to trwają cały czas 
rozmowy z lekarzami. Problem jest tego typu, że tych lekarzy jest mało. Rozmowy stanęły i z 
tego powodu nie zostało to jeszcze uruchomione. W najbliższym czasie ma być ogłoszony  
konkurs. Ma nadzieję, że grupa z którą rozmawia będzie świadczyć usługi z zakresu ortopedii 
dla dzieci. Co do pacjentek w Poradni Ginekologiczno - położniczej to Poradnia ma bardzo 
dużo pacjentek. Wykonanie planu w poradni jest bardzo duże. Natomiast nie ma kobiet 
ciężarnych w Poradni, jeśli są to lekarze kierują , ale to są naprawdę pojedyncze przypadki. 
Jeśli chodzi o personel to część pań położnych i pielęgniarek musiała by dostać wypowiedzenia 
i odprawę bo innej możliwości rozwiązania umów nie ma, wszyscy lekarze są na umowach 
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kontraktowych i mają miesięczny okres wypowiedzenia, panie położne trzymiesięczny okres 
wypowiedzenia, są również młode osoby zatrudnione ze względu na wymagania, aby ten 
oddział funkcjonował, więc na pewno będzie to problematyczne tak pod względem 
finansowym jak i pod względem społecznym, lokalnym, ponieważ te osoby pochodzą z terenu 
Iłży. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że podobna sytuacja miała miejsce  w 
Pionkach kilka lat temu. Został zamknięty oddział, który generował stratę. Dziś widać, że ta 
strata z roku na rok jest coraz większa, a w tym roku może wynieść około 2,5 mln zł. 
Oczywiście tę stratę trzeba pokryć i Powiat realnie musi za nią zapłacić. Nie przesądzając 
zakłada, że kierunek jest następujący; po zapoznaniu się z tą perspektywą nastąpi likwidacja 
Oddziału Ginekologiczno- Położniczego, jeśli pani Dyrektor by to wdrażała niezwłocznie to 
pewne koszty związane z umowami były by mniejsze niż prowadzenie tego oddziału do końca 
roku. Zapytał, od kiedy ten oddział formalnie by już nie przyjmował pacjentów?. 
 
Dyrektor SPZZOZ-Szpital w Iłży Joanna Pionka powiedziała, że najpierw musi byc Rada 
Społeczna szpitala i jej decyzja, następnie Rada Powiatu. Najprawdopodobniej z końcem 
września Oddział Ginekologiczno- Położniczy przestał by pracować, jeśli w czerwcu by się 
proceduralna część zakończyła. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Murawski powiedział, że jak najbardziej trzeba iść w 
kierunku, o którym mówiła pani Dyrektor, czyli zmiany na oddział ortopedii dla dzieci. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że to jest bardzo realne, bo kwoty wtedy 
zostaną rozliczone w innych procedurach, bo do tego dążą, żeby nie oddawać pieniędzy a 
zmniejszyć stratę poprzez nieprowadzenie działalności deficytowej, o której mowa. Oprócz 
tych ruchów, zachęcał do szukania innych pól aktywności w naszych powiatowych szpitalach. 
Nie chodzi o to, by któryś ze szpitali był lepszy tylko, żeby oba szpitale szły równo i wychodziły 
na plus. 
 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Czerwińska poinformowała, że 
szpitale otrzymały propozycje ryczałtów na 2024 rok i w przypadku Iłży mają wzrost roczny 
nie miesięczny o 270 tys. zł, a w przypadku szpitala w Pionkach 570 tys. zł. To nie są duże 
podwyżki ryczałtu, szpitale spodziewały się o wiele więcej bo w rozporządzeniu mówiło się 
50% nad wykonań w roku ubiegłym, gdzie szpitale wykonały ponad 4 mln nad wykonań.  
 
Zarząd Powiatu przyjął omówioną informację. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2024 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu  w sprawie wydania opinii dotyczącej 
ustalenia przebiegu drogi wojewódzkiej nr 733. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przedłożony wniosek dotyczył wydania 
opinii dotyczącej ustalenia przebiegu drogi wojewódzkiej nr 733. 
Z uwagi na to, że spełnione są warunki określone w ustawie o drogach publicznych, Powiatowy 
Zarząd Dróg Publicznych w Radomiu nie wnosi zastrzeżeń do propozycji przebiegu drogi 
wojewódzkiej nr 733 w następujący sposób: Droga 9 /Skaryszew/- Droga 12 /Karszówka. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 2/2024 w sprawie wydania opinii 
dotyczącej ustalenia przebiegu drogi wojewódzkiej nr 733. Stanowi ona załącznik Nr 2 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2024 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu o 1.588.738,26 złotych z przeznaczeniem na zadanie pn.: 
„Remont drogi powiatowej nr 3513W Nowe Zawady – Bierwce oraz 3514W Wierzchowiny – 
Lisów – gmina Jedlińsk”. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że kolejny wniosek dotyczył dokonania 
zmian w budżecie powiatu polegających na: zwiększeniu dochodów budżetu powiatu na 2024 
rok w Starostwie Powiatowym w Radomiu o kwotę 1 588 738,26 złotych z  jednoczesnym 
zwiększeniem wydatków budżetu powiatu na 2024 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg 
Publicznych z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Remont drogi powiatowej nr 3513W Nowe 
Zawady-Bierwce oraz 3514W Wierzchowiny-Lisów – gmina Jedlińsk”  . 

W budżecie powiatu na 2024 rok zaplanowano wydatki na remont  drogi powiatowej nr 3513W 
Nowe Zawady – Bierwce oraz 3514W Wierzchowiny – Lisów. 
Powyższe zadanie uzyskało dofinansowanie w ramach RFRD. Środki przyznane dla Powiatu 
Radomskiego wyniosą 1 588 738,26 zł. tj. 60% kosztów kwalifikowanych. W związku z tym 
prośba o dokonanie zmian w budżecie powiatu oraz w planie finansowym PZDP w Radomiu. 
Jednocześnie poinformowano, że środki własne, które się uwolnią po wprowadzeniu 
dofinansowania z RFRD, zostaną wykorzystane na remonty dróg powiatowych. 
 
Pytań i uwag nie było. 
zarząd powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2024 
Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie wydania opinii niezbędnej do uzyskania 
decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla „Budowy drogi gminnej ul. 
Taczowskiej w Radomiu na odcinku od ul. Milejowickiej do ul. Kleeberga”. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Murawski powiedział, że tematem przygotowanego 
wniosku było wydanie opinii niezbędnej do uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej dla „Budowy drogi gminnej ul. Taczowskiej w Radomiu na odcinku od 
ul. Milejowickiej do ul. Kleeberga”.  

Zespół powołany do opiniowania zamierzeń inwestycyjnych na obszarze powiatu radomskiego, 
zgodnie z obowiązkiem, który wynika z ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym  opiniuje wniosek przedłożony przez Panią Elżbietę Świebodę – „ESBUD” 
przedsiębiorstwo budowlano – projektowe Elżbieta Świeboda, posiadającej pełnomocnictwo 
zarządcy drogi. 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 3/2024 w Radomiu  w sprawie wyrażenia 
opinii w przedmiocie wniosku o uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej dotyczącej „Budowy drogi gminnej ul. Taczowskiej w Radomiu na odcinku od 
ul. Milejowickiej do ul. Kleeberga”. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Radomiu  w sprawie wyrażenia zgody na 
zwiększenie planu dochodów budżetowych na 2024r. Domu Pomocy Społecznej w Jedlance 
w dziale 852, rozdziale 85202 §0960  o kwotę 1.000zł. z jednoczesnym zwiększeniem planu 
wydatków o w/w kwotę w dziale 852, rozdziale 85202 §4210. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył wyrażenia zgody na 
zwiększenie planu dochodów budżetowych na 2024r. Domu Pomocy Społecznej w Jedlance o 
kwotę 1.000zł oraz wyrażenia zgody na zwiększenie planu wydatków budżetowych na 2024 r. 
w Domu Pomocy Społecznej w Jedlance o w/w kwotę. 

 
Dom Pomocy Społecznej w Jedlance otrzymał od osoby fizycznej darowiznę pieniężną 
w kwocie 1.000zł., z przeznaczeniem na potrzeby mieszkańców Domu. W związku z tym 
należy zwiększyć plan dochodów budżetowych. Jednocześnie należy zwiększyć plan 
wydatków budżetowych. Środki zostaną wykorzystane zgodnie wolą darczyńcy. Zakupione 
zostaną artykuły kosmetyczne dla podopiecznych (kremy, dezodoranty, wody toaletowe itd.).  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Radomiu  w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, nienadających się do dalszego 
użytkowania składników majątku ruchomego stanowiących własność Powiatu Radomskiego 
będących w użytkowaniu Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Krzyżanowicach. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przedłożony wniosek dotyczył 
wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, nienadających 
się do dalszego użytkowania składników majątku ruchomego stanowiących własność Powiatu 
Radomskiego będących w użytkowaniu Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 
w Krzyżanowicach. 

Komisja powołana przez Dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 
w Krzyżanowicach dokonała szczegółowego przeglądu i oceny stopnia zdolności użytkowej 
składników rzeczowych majątku ruchomego będących na stanie jednostki. W wyniku 
przeprowadzonej oceny stwierdzono, że składniki majątku ruchomego  w wyniku naturalnego 
zużycia, uszkodzenia lub zniszczenia nie nadają się do dalszego użytkowania, do naprawy ani 
do przekazania innym jednostkom.  W związku z powyższym, komisja proponuje, aby 
składniki te fizycznie zlikwidować. 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 4/2024 w Radomiu  w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie likwidacji zużytych, zniszczonych, wyeksploatowanych, 
nienadających się do dalszego  użytkowania, naprawy lub przekazania innym jednostkom 
składników majątku ruchomego stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących 
w użytkowaniu Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Krzyżanowicach. Stanowi ona 
załącznik Nr 4 do protokołu. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia środków 
między zadaniami w Planie finansowym  Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2024 rok. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  powiedział, że wniosek dotyczył przeniesienia 
środków między zadaniami w Planie finansowym  Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2024 rok. 
 

W czasie realizacji zadań stwierdzono, że plan finansowy nie spełnia oczekiwań 
wnioskodawców, ponieważ wpłynął wniosek  Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży  dotyczący dofinansowania do zakupu sprzętu 
rehabilitacyjnego w wysokości 31.000,00 złotych tj. do 80% kosztów zakupu sprzętu (zadanie 
to nie było ujęte w planie finansowym). Zakup wnioskowanego sprzętu umożliwi Szpitalowi w 
Iłży wykonywanie większej liczby zabiegów skierowanych do osób  z niepełnosprawnością, 
poszerzy zakres wykonywanych zabiegów oraz przyczyni się do skrócenia  czasu oczekiwania 
na zabiegi rehabilitacyjne. Ponadto na zadanie pn. „Dofinansowanie do likwidacji barier 
technicznych” wpłynęły wnioski na wyższą kwotę niż zaplanowane  środki.  
Na podstawie przeprowadzonej analizy wydatków na obecną chwilę pozostają wolne środki:   
- na zadaniu pn. „Dofinansowanie do kosztów sportu, kultury, turystyki i rekreacji osób 
niepełnosprawnych”  w wysokości – 13.840,00 złotych - wszystkie złożone wnioski zostały 
zrealizowane, a dofinansowanie zostało przyznane zgodnie z obowiązującymi w 2024 r. 
Zasadami dofinansowania zadań realizowanych ze środków PFRON przyjętych Uchwałą 
Zarządu Powiatu Radomskiego,   
- na zadaniu pn. „Dofinansowanie do likwidacji barier architektonicznych” pozostają środki        
w wysokości – 17.160,00 złotych - w wyniku  rezygnacji z przyznanego dofinansowania przez 
dwóch Wnioskodawców,                     
- na zadaniu pn. „Dofinansowanie do kosztów zaopatrzenia w  sprzęt rehabilitacyjny dla 
indywidualnych osób  niepełnosprawnych”  pozostają niewykorzystane środki w wysokości – 
6.000,00 złotych - wszystkie złożone wnioski  zostały zrealizowane, na obecną chwilę nie 
posiadamy wniosków w tym zakresie.  
W związku z powyższym, w celu umożliwienia przyznania dofinansowania dla Szpitala w Iłży 
oraz dla Wnioskodawców ubiegających się o dofinansowanie do likwidacji barier technicznych 
(tj. schodołaz, łóżko rehabilitacyjne), wolne środki w łącznej wysokości - 37.000,00 złotych 
proponuje się  przeznaczyć na zadanie pn. „Dofinansowanie do kosztów  zapatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny  dla osób prawnych i jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości 
prawnej” w wysokości - 31.000,00 złotych i na zadanie pn. „Dofinansowanie do likwidacji 
barier technicznych” w wysokości 6.000,00 złotych. 
Zmiana Planu finansowego wpłynie na bardziej racjonalne i efektywne wykorzystanie środków 
PFRON oraz w większym stopniu zaspokoi indywidualne potrzeby osób z 
niepełnosprawnością. 
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Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z przedłożoną uchwałą , a następnie skierował ją pod obrady Rady 
Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie kontynuacji przez  Powiat 
Radomski programu „Aktywny samorząd” bez używania w nazwie „pilotażowy” i 
wyznaczenia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu do realizacji w/w 
programu finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył podjęcia uchwały w 
sprawie kontynuacji przez  Powiat Radomski programu „Aktywny samorząd” bez używania w 
nazwie „pilotażowy” i wyznaczenia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu do 
realizacji w/w programu finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych. 
 
W związku z decyzją Rady Nadzorczej PFRON, która zakończyła formę pilotażu programu 
„Aktywny samorząd” i wprowadziła zmianę formy programu „Aktywny samorząd” bez 
używania w nazwie „pilotażowy”.W celu kontynuacji programu w Powiecie Radomskim 
zasadne jest podjęcie stosownej uchwały do realizacji wyżej wymienionego programu, który 
finansowany jest ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
Ponadto Fundusz zaleca dostosowanie obecnie  stosowanych dokumentów do obowiązującej 
nazwy programu. 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 5/2024 w Radomiu  w sprawie kontynuacji 
przez  Powiat Radomski programu „Aktywny samorząd” bez używania w nazwie 
„pilotażowy” i wyznaczenia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu do 
realizacji w/w programu finansowanego ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przesunięcia między 
paragrafami klasyfikacji budżetowej Domu Pomocy Społecznej w Jedlance w rozdziale 85202 
– Domy pomocy społecznej, w łącznej kwocie 403.500 zł. na zadanie inwestycyjne pod nazwą: 
„Dostosowanie budynku mieszkalnego nr 1 DPS w Jedlance do przepisów 
przeciwpożarowych”. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył wyrażenia zgody na 
dokonanie zmian w planie finansowym Powiatu Radomskiego na 2024 rok poprzez: 
przesunięcie miedzy paragrafami klasyfikacji budżetowej Domu Pomocy Społecznej w 
Jedlance, w łącznej kwocie 403.500zł., na zadanie inwestycyjne pod nazwą: „Dostosowanie 
budynku  mieszkalnego nr 1 DPS w Jedlance do przepisów przeciwpożarowych”. Oraz 
wprowadzenie zmian do WPF. 
 
Pytań i uwag nie było. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2024 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
podjęcie czynności zmierzających do ogłoszenia kolejnego przetargu na zbycie lokali 
mieszkalnych w Chwałowicach za cenę obniżoną np.: o 30%. 
 

Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył wyrażenia zgody na 
podjęcie czynności zmierzających do ogłoszenia kolejnego przetargu na zbycie lokali 
mieszkalnych w Chwałowicach za cenę obniżoną np.: o 30% . 

Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że trzykrotnie było wystawiane bez 
bonifikaty, nie było chętnych , dlatego jest propozycja, żeby zastosować bonifikatę. Dodał, że 
są to lokale, które stoją puste. 

 

Członek Zarządu Krzysztof Kozera powiedział, że jest zaniepokojony popytem na 
mieszkania, że do tej pory nikt się nie zainteresował, nie wpłynęła nawet jedna oferta. Dodał,  
że na wniosek Wydziału i zgodę pana Starosty umieszczone zostały ogłoszenia w dwóch  
publikatorach ogólnopolskich, ale aktywność dodatkowa by się przydała, dlatego trzeba będzie 
zachęcić Wydział do dodatkowych działań, żeby sprzedać.  

 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek i 
zaakceptował 30% bonifikatę. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2024 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości lokalowych, stanowiących własność Powiatu Radomskiego, 
mających uregulowany stan prawny w księdze wieczystej KW Nr RA1L/00048532/5, 
prowadzonej przez Sąd Rejonowy w Lipsku IV Wydział Ksiąg Wieczystych, położonych w 
miejscowości Chwałowice gmina Iłża. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że kolejny wniosek dotyczył wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych, stanowiących własność Powiatu Radomskiego, 
mających uregulowany stan prawny w księdze wieczystej, położonych w miejscowości 
Chwałowice gmina Iłża.  

Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że te lokale są dla mieszkańców, którzy 
wynajmują i  mają podpisane umowy. Propozycja bonifikaty jest większa nawet do 50%. 

Członek Zarządu Krzysztof Kozera powiedział, że przy jednorazowej wpłacie za zakup 
wtedy ma połowę taniej, a jeśli na raty wtedy jest to 40%. 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu zapoznał się z przedłożoną uchwałą , a następnie skierował ją pod 
obrady Rady Powiatu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2024 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w Zespole Szkół  im. J. 
Śniadeckiego o 34.872 złote z przeznaczeniem na pokrycie studiów podyplomowych dla trzech 
nauczycieli na kierunku „Oligofrenopedagogika z terapią autyzmu” oraz jednego 
nauczyciela na kierunku „Logopedia”. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył zwiększenia planu 
dochodów na 2024 r. w Zespole Szkół im. J. Śniadeckiego w o kwotę 34 872,- złotych, 
Kwota 34 872,- złote stanowi 80% kosztów kształcenia ustawicznego finansowanego przez 
Krajowy Fundusz Szkoleniowy Kształcenia Ustawicznego Pracowników i Pracodawców, 
natomiast kwota 8 718,- złotych stanowi 20% kosztów jako udział własny placówki i został 
zabezpieczony w planie budżetowym Zespołu Szkół im. J Śniadeckiego w Pionkach. 

 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2024 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków na 2024 rok w Zespole Szkół i 
Placówek w Chwałowicach o łączną kwotę 15.000 zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przygotowany wniosek dotyczył 
zwiększenia planu wydatków na 2024r. w Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach o łączną 
kwotę 15 000,- zł. W Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach wnioskuje się o zwiększenie 
wydatków budżetu o w/w kwotę w związku z planowaną 29 maja 2024 roku organizacją festynu 
- „Powiatowego Integracyjnego  Dnia Dziecka w Chwałowicach”. Placówka planuje 
wydatkować zwiększoną kwotę na wynajem i montaż sceny oraz obsługę nagłośnienia podczas 
imprezy. Celem wydarzenia jest integracja środowiska lokalnego z osobami  z 
niepełnosprawnością, zwrócenie uwagi na ich potrzeby, pokazanie mocnych stron i uzdolnień 
dzieci z niepełnosprawnością poprzez prezentację ich twórczości. Podczas festynu odbędzie się 
przedstawienie „Akademia Pana Kleksa” w wykonaniu uczniów ZSiP w Chwałowicach, 
koncert zaproszonych zespołów muzycznych oraz pokazy zapaśnicze i bokserskie.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedział, że środki na ten cel będą pochodzić z 
rezerwy ogólnej. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2024 
Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadania z zakresu 
kultury w 2024 roku. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że Powierzenie Gminie Przytyk zadania z 
zakresu kultury w 2024 roku. 
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Powiat Radomski chce powierzyć Gminie Przytyk zadanie publiczne należące do powiatu z 
zakresu kultur. Stąd też, konieczne jest sporządzenie Uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia  Gminie Przytyk zadania publicznego powiatu. 
Powiat Radomski powierza Gminie Przytyk organizację „XXIII Ogólnopolskich Targów 
Papryki” przeznaczając na ten cel50 000 zł 
 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z przedłożoną uchwałą , a następnie skierował ją pod obrady Rady 
Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2024 
Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu 
w rozdziale 92113 centra kultury i sztuki, o kwotę 18.000 zł z przeznaczeniem na realizację 
zadania „Wydawanie czasopisma „Radomskie24 / Kultura – Region – Samorząd” oraz 
utrzymanie portalu internetowego „Radomskie24.pl”. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przygotowany wniosek dotyczył 
zwiększenia dochodów budżetu powiatu na 2024 r. w Starostwie Powiatowym w Radomiu, o 
kwotę 18.000 zł pochodzących z dotacji z budżetów: Gminy Gózd – 6.000,- zł; Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą – 6.000,- zł; Powiatu Białobrzeskiego – 6.000,- zł, z przeznaczeniem na 
realizację zadania „Wydawanie czasopisma „Radomskie24 / Kultura – Region – Samorząd” 
oraz utrzymanie portalu internetowego „Radomskie24.pl” z jednoczesnym zwiększeniem 
wydatków o w/w kwotę. 

 

W bieżącym 2024 roku Powiatowy Instytut Kultury podobnie jak w ubiegłym roku kontynuuje 
wydawanie czasopisma oraz utrzymanie portalu internetowego o tematyce samorządowo – 
kulturalno – regionalnej. Informację o tej inicjatywie przekazano samorządom z terenu Powiatu 
Radomskiego oraz starostom powiatów ościennych. Zainteresowanie propozycją partycypacji 
finansowej w tym przedsięwzięciu wyraziło kilka samorządów gminnych oraz powiatowych, 
którzy podjęli stosowne uchwały i podpisali umowy o udzieleniu pomocy finansowej dla 
Powiatu Radomskiego na realizację w/w zadania. W związku z powyższym proponuje się 
wprowadzić w/w zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2024 r.  
 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2024 
Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie zatwierdzenia przez Zarząd Powiatu Radomskiego 
rocznego sprawozdania finansowego Powiatowego Instytutu Kultury w Iłży za rok obrotowy 
2023. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przedłożony wniosek dotyczył 
zatwierdzenia przez Zarząd Powiatu Radomskiego rocznego sprawozdania finansowego 
Powiatowego Instytutu Kultury w Iłży za rok obrotowy 2023. 
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Powiatowy Instytut Kultury w Iłży jako samorządowa instytucja kultury prowadzi samodzielną 
gospodarkę finansową na zasadach określonych w ustawie z dnia 25 października 1991 r. o 
organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej. Powiatowy Instytut Kultury 
samodzielnie gospodaruje przydzielonym i nabytym mieniem oraz prowadzi samodzielną 
gospodarkę w ramach posiadanych środków, kierując się zasadą celowości oraz efektywności 
ich wykorzystania.   
Ustawa nakłada na kierownika jednostki sporządzanie sprawozdania finansowego za poprzedni 
rok obrotowy.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że to są sprawozdania finansowe, czyli 
to co wynika z ustawy o rachunkowości. Muszą te sprawozdania w terminie przedłożyć i 
zatwierdzić.  
 
Członek Zarządu Elżbieta Zasada powiedziała, że zwróciła uwagę , że zysk/strata -51,340.00 
zł , pytając  o co chodzi, bo w roku poprzedni było na +92.000,00 zł , a w 2023 roku jest na  
-51.340.00 zł? 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wynika to z tego , że mieli większe 
koszty funkcjonowania. 
 
Członek Zarządu Elżbieta Zasada rozumie to, ale czy on jest do pokrycia i oni sami 
pokrywają? 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że PIK sam pokrywa stratę z funduszu 
rezerwowego. 
 
Członek Zarządu Elżbieta Zasada zapytała, czy PIK sam wypracowuje czy dostają dotacje?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że dostają ze Starostwa dotacje i mają 
dochody z najmu. 

 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 6/2024 w Radomiu  w sprawie 
zatwierdzenia przez Zarząd Powiatu Radomskiego rocznego sprawozdania finansowego 
Powiatowego Instytutu Kultury w Iłży za rok obrotowy 2023. Stanowi ona załącznik Nr 6  
do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 40/2024 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 
wsparcie realizacji zadań w zakresie zdrowia publicznego na rok 2024 w ramach „Programu 
Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu Radomskiego na lata 2024-2027” oraz 
powołanie Komisji Konkursowej do przeprowadzenia postępowania. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że następny wniosek dotyczył ogłoszenia 
otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań w zakresie zdrowia publicznego na rok 
2024 w ramach „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu Radomskiego na lata 
2024-2027” oraz powołanie Komisji Konkursowej do przeprowadzenia postępowania. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 7/2024 w Radomiu  w sprawie ogłoszenia 
otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań w zakresie zdrowia publicznego 
na rok 2024 w ramach „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu 
Radomskiego na lata 2024-2027” oraz powołanie Komisji Konkursowej do 
przeprowadzenia postępowania.  Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2024 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia planu wydatków na rok 2024 w 
Starostwie Powiatowym w Radomiu w Dziale750 Rozdziale 75020 o kwotę 101.000 zł 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że wniosek dotyczył zwiększenia planu 
wydatków na rok 2024 w Starostwie Powiatowym w Radomiu o kwotę 101 000,00 zł. 
Zwiększenie wydatków podyktowane jest potrzebą zabezpieczenia środków finansowych na 
zakup materiałów do bieżących napraw, w  tym między innymi artykułów malarskich i paneli 
podłogowych niezbędnych do remontu pomieszczeń na II piętrze Starostwa Powiatowego w 
Radomiu. Planuje się również zakupić szafy metalowe do przechowywania dokumentów. 
Zwiększenie planu wynika głównie z wyższych niż zaplanowano kosztów usługi konserwacji 
klimatyzacji (kwota z umowy 38 000,00 zł), jak również ze znacznego wykorzystania środków 
na naprawy maszyn i urządzeń biurowych. Należy zwiększyć środki na bieżące usługi, w tym 
między innymi na usługi dotyczące konfiguracji programów geodezyjnych, usługi wykonania 
pieczęci, usługi konsultacyjne i inne.  
W związku ze zwiększonymi wydatkami na ubezpieczenie mienia Starostwa, wynikła potrzeba 
zabezpieczenia środków na ubezpieczenie samochodów służbowych Starostwa Powiatowego 
w Radomiu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że środki na ten cel będą pochodzić z 
rezerwy ogólnej. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie wskazania Członków Zarządu do dokonywania czynności prawnych związanych z 
zaciąganiem kredytów bankowych i pożyczek oraz udzielaniem pożyczek, poręczeń i 
gwarancji. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych czynności prawnych polegających na zaciąganiu kredytów i pożyczek, innych 
zobowiązań zaliczanych do tytułu dłużnego, o którym mowa w ustawie o finansach 
publicznych oraz udzielaniu pożyczek, poręczeń i gwarancji dokonują Starosta, Wicestarosta 
oraz jeden z Członków Zarządu w razie nieobecności Starosty lub Wicestarosty, stąd prośba o 
wskazanie jeszcze jednej osoby. 
 
Zarząd zaproponował panią Elżbietę Zasadę i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 8/2024 w 
Radomiu  w sprawie wskazania Członków Zarządu do dokonywania czynności prawnych 
związanych z zaciąganiem kredytów bankowych i pożyczek oraz udzielaniem pożyczek, 
poręczeń i gwarancji. Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że na podstawie  ustawy o zmianie 
ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 
zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych oraz niektórych innych ustaw środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 
gromadzone są na wydzielonym rachunku dochodów z przeznaczeniem na wydatki związane 
z przeciwdziałaniem COVID-19 w ramach planu finansowego tego rachunku. 

W 2023 roku udzielone zostały Powiatowi Radomskiemu wstępne promesy 
finansowane ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w ramach Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa sali sportowej przy Liceum Ogólnokształcącym w Iłży wraz z łącznikiem oraz 
modernizacją kotłowni” w kwocie 6.468.000 złotych oraz na realizację zadania inwestycyjnego 
pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 3539W Radom-Gębarzów-Polany – gmina Kowala, 
Skaryszew, Wierzbica” w kwocie 11.880.000 złotych. Po zakończeniu procedur przetargowych 
okazało się, że najkorzystniejsze oferty były niższe niż środki zabezpieczone na ww. zadania 
w budżecie. W związku z powyższym zmniejsza się proporcjonalnie dochody i wydatki 
Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 o łączną kwotę 3.839.022,97 złotych, w tym na 
zadaniu: 
- „Budowa sali sportowej przy Liceum Ogólnokształcącym w Iłży wraz z łącznikiem oraz 

modernizacją kotłowni” o kwotę 285.508 złotych, tj. w 2024  roku o kwotę 77.697 złotych 
i 2025 roku o kwotę 207.811 złotych, 

- „Rozbudowa drogi powiatowej nr 3539W Radom-Gębarzów-Polany – gmina Kowala, 
Skaryszew, Wierzbica” o kwotę 3.553.514,97 złotych, tj. w 2024 roku o kwotę 588.758 
złotych i 2025 roku o kwotę 2.964.756,97 złotych. 

Zgodnie z art. 65 ust. 12 ustawy dysponowanie środkami odbywa się na podstawie 
opracowanego przez Zarząd Powiatu planu finansowego, dlatego też uzasadnione i konieczne 
jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 9/2024 w Radomiu  w sprawie zmiany 
planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19. Stanowi ona załącznik Nr 10 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2024 rok i planie finansowym zadań 
z zakresu administracji rządowej. 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt uchwały 
zawiera następujące zmiany: 
  W dziale 600 – transport i łączność, przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2024 roku 
między paragrafami tj. z zakup usług remontowych w kwocie 2.870 złotych na zakup usług 
obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii w kwocie 984 złote i podatek od towarów i 
usług (VAT) w kwocie 1.886 złotych z przeznaczeniem na wykonanie ekspertyzy 
ornitologicznej oraz zabezpieczenie środków na potrzeby rozliczeń podatku VAT, w związku 
z dokonaną sprzedażą opodatkowaną. 
 W dziale 801 -  oświata i wychowanie, zwiększa się wydatki budżetu powiatu o 
kwotę 15.000 złotych z przeznaczeniem na wynajem i montaż sceny oraz obsługę nagłośnienia 
w związku z organizacją festynu pn. „Powiatowy Integracyjny Dzień Dziecka w 
Chwałowicach”. Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej. 
 W dziale 852 – pomoc społeczna, rozdziale przenosi się wydatki budżetu powiatu 
na 2024 rok w łącznej kwocie 3.677 złotych na odpisy na zakładowy fundusz świadczeń 
socjalnych z przeznaczeniem na odpis na ZFŚS, w związku ze wzrostem podstawy jego 
naliczania (ww. zmiany wprowadza się także w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej). 
 W dziale 855 – rodzina, przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2024 rok między 
paragrafami, w kwocie 5.700 złotych na zakup usług pozostałych na organizację spotkania 
integracyjnego dla rodzin zastępczych oraz prowadzących rodzinne domy dziecka z okazji Dnia 
Rodzicielstwa Zastępczego. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 10/2024 w sprawie zmian w planie 
wydatków budżetu powiatu na 2024 rok i planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – Sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  zapoznał członków Zarządu Powiatu z następującymi 
dokumentami: 

 oświadczeniem Nadleśnictwa Marcule w sprawie wydania nieruchomości zajętej pod 
drogę powiatową nr 3554W położoną w obrębie 0026 Seredzice, gm. Iłża, pow. 
Radomski,  
 

 decyzje Starosty Radomskiego (GKN-II.683.200.2022.JL, GKN-II.683.217.2022.JL) 
w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości położone w 
Wojciechowie, Kozłowie gm. Jastrzębia, która przechodzi z mocy prawa na własność 
Powiatu Radomskiego z przeznaczeniem pod rozbudowę drogi powiatowej 
Wojciechów – Kozłów – Rajec Szlachecki wraz z budową ścieżki rowerowej na terenie 
gm. Jastrzębia,  

 
 decyzją Starosty Radomskiego (BA.6740.538.2024.KS1) zatwierdzającą projekt 

zagospodarowania terenu oraz projekt architektoniczno – budowalny i udzielająca 
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pozwolenia na przebudowę skrzyżowania przy szkole w Wierzchowinach, gm. Jedlińsk, 
 

 pismem Burmistrza Jedlni – Letniska (RIGP.6720.8.2021) w sprawie przedłożenia do 
zaopiniowania i uzgodnienia projekt studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Jedlnia – Letnisko wraz z prognozą 
oddziaływania na środowisko, 

 
 pismem Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości (GKN-

II.683.668.2023.JL) w sprawie ustalenia wysokości należnego właścicielom 
odszkodowania za grunt położony w miejscowości Seredzice gm. Iłża przejęty na 
potrzeby rozbudowy drogi powiatowej nr 3554W relacji granica województwa – 
Seredzice – Iłża.  

 
Następnie zostały poruszone tematy bieżące dotyczące m.in. nadchodzących wydarzeń oraz 
inwestycji. 
 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 2 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 10:45 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………………                  

 
2. Wicestarosta -  
Krzysztof Murawski….……………………………                    
 
3. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Anna Rogulska….. ………………………….. ….          
                     
5. Członek Zarządu - 
Elżbieta Zasada……………………………………                                

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska…………………………. ….. 
 
Sekretarz Powiatu 
Rafał Czajkowski……………………………….                         


